

**Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada**  
**ADDENDUM ONE / ADDENDUM UN**  
**February 2, 2021 / 2 février 2021**  
**F5211-200524**

Civil / Marine Engineering Services / Services de génie civil / maritime

**English**  
**DELETE**

**0220DA            GENERAL CONDITIONS**

**GC 28 Codes of Conduct and Certifications - Standing Offer and Contract**

During the entire period of the Standing Offer, the Consultant must diligently update, by written notice to the Contracting Authority, the list of names of all individuals who are directors of the Consultant, **as well as the corresponding Consent Forms.**

**INSERT**

**0220DA            GENERAL CONDITIONS**

**GC 28 Codes of Conduct and Certifications - Standing Offer and Contract**

During the entire period of the Standing Offer, the Consultant must diligently update, by written notice to the Contracting Authority, the list of names of all individuals who are directors of the Consultant.

**Français**  
**SUPPRIMER**

**0220DA            CONDITIONS GÉNÉRALES**

**CG 28    Code de conduite et attestations - Offre à commandes et contrat**

Pendant toute la durée de l'offre à commandes, l'expert-conseil doit maintenir à jour avec diligence, au moyen d'avis écrits à l'autorité contractuelle, la liste des noms de tous les individus, qui sont actuellement administrateurs de l'expert-conseil, **ainsi que les formulaires de consentement correspondants.**

**INSÉRER**

**0220DA            CONDITIONS GÉNÉRALES**

**CG 28    Code de conduite et attestations - Offre à commandes et contrat**

Pendant toute la durée de l'offre à commandes, l'expert-conseil doit maintenir à jour avec diligence, au moyen d'avis écrits à l'autorité contractuelle, la liste des noms de tous les individus, qui sont actuellement administrateurs de l'expert-conseil.